
Kłobuck, dnia 14 grudnia 2023 r.  

Rada Miejska w Kłobucku 

Komisja Rewizyjna 

Protokół nr 7/2023 

VII Posiedzenie w dniu 14 grudnia 2023  

Obrady rozpoczęto 14 grudnia 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:45 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Angelika Borowiecka-Idziak 

2. Mirosław Cieśla 

3. Witold Dominik 

4. Danuta Gosławska 

5. Tadeusz Koch 

6. Tomasz Parkitny 

7. Iwona Płusa 

8. Aleksander Tokarz 

9. Dominika Trzepizur-Pęcherz 

10. Tomasz Wałęga 

11. Barbara Ziętal 

1. Otwarcie posiedzenia oraz stwierdzenie prawomocności. 

 

Przewodniczący Komisji M. Cieśla otworzył posiedzenie Komisji. Przywitał członków 

Komisji. Oświadczył, że zgodnie z listą obecności jest kworum zatem obrady są prawomocne. 

 

2. Zmiany w porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 6/2023 z dnia 26 września 2023 r. /projekt protokołu został 

umieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego Kłobuck w BIP 

bip.gminaklobuck.pl / 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 6/2023 z dnia 26 września 2023 r. /projekt protokołu został 

umieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego Kłobuck w BIP bip.gminaklobuck.pl 

/.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 



Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Dominika 

Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aleksander Tokarz 

BRAK GŁOSU (1) 

Danuta Gosławska 

NIEOBECNI (2) 

Witold Dominik, Iwona Płusa 

 

4. Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej do 31.03.2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji M. Cieśla przedstawił plan pracy Komisji na 2024 r.  

Radny A. Tokarz zaproponował, by do planu pracy wprowadzić kontrolę pn.: Wykorzystanie 

rezerwy do dyspozycji Burmistrza na działalność profilaktyczną w związku z realizacją 

gminnych programów Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii z uwzględnieniem kryteriów legalności rzetelności celowości i 

gospodarności za okres 2018-2023.  

 

Radny T. Wałęga zaproponował, by do planu pracy wprowadzić kontrolę pn.: Prawidłowość 

przeprowadzenia inwestycji dotyczącej budowy bieżni i trybun na terenie OSiR w Kłobucku.  

Przewodniczący Komisji M. Cieśla zwrócił uwagę na zbyt krótki okres czasu na wykonanie 

kontroli. 

Radny A. Tokarz oraz Radny T. Wałęga poinformowali, że nie jest to problem. Wyjaśnili, że 

są w stanie przeprowadzić w/w kontrole w czasie tj. styczeń-luty 2024. 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosek A. Tokarza o wprowadzenie do planu pracy na 2024 r. kontroli pn.: Wykorzystanie 

rezerwy do dyspozycji Burmistrza na działalność profilaktyczną w związku z realizacją 

gminnych programów Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii z uwzględnieniem kryteriów legalności rzetelności celowości i 

gospodarności za okres 2018-2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Danuta Gosławska, Tomasz Parkitny, 

Aleksander Tokarz, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal 

PRZECIW (1) 

Tadeusz Koch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominika Trzepizur-Pęcherz 

NIEOBECNI (2) 

Witold Dominik, Iwona Płusa 

 

Głosowano w sprawie: 



wniosek radnego T. Wałęgi o wprowadzenie do planu pracy na 2024 kontroli pn.: 

prawidłowość przeprowadzenia inwestycji dotyczącej budowy bieżni i trybun na terenie OSiR 

w Kłobucku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Danuta Gosławska, Tadeusz Koch, Tomasz 

Parkitny, Aleksander Tokarz, Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal 

NIEOBECNI (2) 

Witold Dominik, Iwona Płusa 

PLAN PRACY 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kłobucku na 2024 rok 

Lp. Miesiąc Plan pracy 

1. Styczeń 

Luty 

- sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2023 r.  

- przeprowadzenie kontroli pn.: Wykorzystanie rezerwy do 

dyspozycji Burmistrza na działalność profilaktyczną w związku 

z realizacją gminnych programów profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii 

z uwzględnieniem kryteriów legalności, rzetelności, celowości 

i gospodarności za okres 2018-2023. 

- przeprowadzenie kontroli pn.: Prawidłowość przeprowadzenia 

inwestycji dotyczącej budowy bieżni i trybun na terenie OSiR 

w Kłobucku. 

2. Marzec Sprawy organizacyjne. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej do 31.03.2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Danuta Gosławska, Tadeusz Koch, Tomasz 

Parkitny, Aleksander Tokarz, Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal 

NIEOBECNI (2) 

Witold Dominik, Iwona Płusa 

 

5. Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji M. Cieśla poinformował o otrzymanym piśmie od Burmistrza z dnia 

17.11.2023 w związku z przeprowadzaniem kontroli przez zespoły kontrolne członków 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kłobucku.  



Radny A. Tokarz odniósł się do trudności związanych z pozyskiwaniem informacji odnośnie 

prowadzonej kontroli tj. prawidłowości pobierania oraz wykorzystania przez Gminę Kłobuck 

opłat za zezwolenia sprzedaży napojów alkoholowych od 2018 do 2022 roku. Nawiązał do 

pisma z dnia 15 listopada 2019 r. skierowanego do Burmistrza Kłobucka (zaproszenie i 

wezwanie na posiedzenie Zespołu Kontrolnego). Wyjaśnił, że nie otrzymał odpowiedzi w 

sprawie. W związku z powyższym przekazał w/w pismo przewodniczącemu Komisji i 

poprosił o wyjaśnienie tej kwestii.  

Odniósł się do współdziałania na linii władze gminy, a zespół kontrolny. Poruszył sprawę  

regulacji w statucie gminy związanej z działalnością zespołu kontrolnego - powołał się na 

analogię wynikającą z art. 24 ustawy o samorządzie gminnym. 

Przewodniczący Komisji M. Cieśla poinformował radnego, że celem uzyskania wyjaśnień 

poruszy z Burmistrzem sprawę dotyczącą pisma z dnia 15 listopada 2019 r.   

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

  

Przewodniczący Komisji 
Mirosław Cieśla  

  

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


